
kv-tk-2011Z01087
’s-Gravenhage 2011

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2010–2011 Vragen gesteld door de leden der Kamer

  

2011Z01087 

Vragen het lid Monasch (PvdA) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over een reddingsplan voor de huizenmarkt (ingezonden 
21 januari 2011). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Tijd voor een reddingsplan 
huizenmarkt»?1 

Vraag 2
Steunt u de oproep van de voorzitter van de Nederlandse Vereniging van 
Makelaars (NVM), om te komen tot een reddingsplan van de huizenmarkt? 

Vraag 3
Bent u bereid om initiatief te nemen of te participeren in een dergelijk overleg 
met als doel alle belangengroepen tot overeenstemming te krijgen en een 
nationaal woningakkoord te sluiten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u het eens met de stelling van de voorzitter van de NVM dat «de huidige 
overheidsfinanciering in de woningmarkt eigenlijk een auto is, die is 
afgereden»? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u het met de voorzitter van de NVM eens dat er te veel overheidssubsi-
dies en belastingen zijn die een gezonde doorstroming op de woningmarkt 
belemmeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Herkent u het beeld dat de voorzitter van de NVM schetst dat veel mensen al 
meerdere jaren een hypotheek van twee ton euro hypotheek zonder 
betalingsproblemen kunnen afbetalen, maar dat door de nieuwe regels niet 
meer mogen lenen dan 190 000 euro? Wat is uw standpunt erover?

1 de Volkskrant, «Tijd voor een reddingsplan huizenmarkt», 14 januari 2011.
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